
 
 
 
 

x Artikel 33 vraag  

□ Technische vraag 

 

 

 

door Arie de Zwart, PvdA 

Meierijstad 

Van Naam opsteller reactie   

Kopie aan Raad (via griffie) 

portefeuillehouder 

Werkatelier Naam werkatelier   

Datum 25 februari 2021 Bijlage(n)    

      

      

Onderwerp Inloopschip Maatschappelijke opvang 

     

Inloopschip  

 

Op 18 februari 2021 meldde DTV Nieuws op haar website dat de opvangplekken voor dak- en 

thuislozen bij het Inloopschip in Den Bosch overvol is. Het Inloopschip is ook de WMO voorziening 

voor Maatschappelijke Opvang voor de gemeente Meierijstad. Er zijn daar 28 opvangplekken 

maar er melden zich dagelijks ongeveer 52 mensen voor onderdak. De lockdown is daar debet 

aan volgens het artikel.  

 

Volgens een in het artikel geciteerde medewerker van het Inloopschip bevinden zich onder de 

groep daklozen zo’n 20 Poolse arbeidsmigranten die met het verlies van hun werk ook hun 

huisvesting kwijt zijn. 

 

“Het zijn mensen die hier wel mogen werken maar die geen recht hebben op sociale 

voorzieningen”, aldus de medewerker in het artikel. Tijdens de lockdown heeft de overheid de 

instelling wel verplicht onderdak te bieden. Resultaat is dat dak- en thuislozen die zich melden bij 

het Inloopschip worden ondergebracht in hotels, tijdelijke containerwoningen en de 

zorginstellingen Novadic-Kentron en Reinier van Arkel.  

 

De PvdA fractie vindt dit een zorgelijke situatie. We stellen u de volgende vragen.  

 

1. Bent u bekend met de fors toegenomen vraag bij het Inloopschip ? Zo ja, acht u de 

getroffen maatregelen voldoende ? 

2. Heeft het feit dat opvangplekken bij Reinier van Arkel en Novadic-Kentron nodig zijn voor 

maatschappelijke opvang effect op wachttijden voor mensen die juist behandeling en verblijf 

nodig hebben bij deze instellingen ? 

3. Is bekend welke werkgevers en uitzendorganisaties betrokken zijn bij deze 20 Poolse 
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arbeidsmigranten ? Zo ja, zijn deze werkgevers en uitzendorganisaties aangesproken op hun 

maatschappelijke verantwoordelijkheid ? En heeft dit consequenties voor hen in hoeverre de 

regiogemeenten met hen nog willen samenwerken ? 

 

 


